
Rada Miejska w Serocku 

Wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej 

Protokół nr 4/2024 

Posiedzenie w dniu 22 kwietnia 2024  

Obrady rozpoczęto 22 kwietnia 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:37 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Marek Biliński 

2. Krzysztof Bońkowski 

3. Sławomir Czerwiński 

4. Bożena Kalinowska 

5. Teresa Krzyczkowska 

6. Gabriela Książyk 

7. Józef Lutomirski  

8. Agnieszka Oktaba 

9. Sławomir Osiwała 

10. Jarosław Krzysztof Pielach 

11. Aneta Rogucka 

12. Mariusz Rosiński 

13. Włodzimierz Skośkiewicz 

14. Wiesław Winnicki 

15. Krzysztof Zakolski 

Radna Bożena Kalinowska spóźniła się na posiedzenie komisji. 

Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Borkowski- Burmistrz Miasta i Gminy Serock 

2. Marek Bąbolski – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

3. Monika Karpińska – Skarbnik Miasta i Gminy Serock 

4. Agnieszka Kalińska – Kierownik Referatu PW 

5. Agnieszka Woźniakowska – Kierownik Referatu PiW 

8. Jakub Szymański – Kierownik Referatu GP 

9. Monika Głębocka-Sulima – Kierownik Referatu PRI 

10. Anna Orłowska – Kierownik OPS 

11. Mateusz Wyszyński – Kierownik Referatu OŚRiL 

12. Beata Druchniak – Kierownik Referatu PFZ 

13. Leszek Błachnio – Dyrektor MGZW 

14. Mirosław Smutkiewicz – Dyrektor MGZGK 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński otworzył posiedzenie Komisji, powitał wszystkich 



zebranych, sprawdził kworum i stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 14 radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada może podejmować prawomocne decyzje.  

Burmistrz wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu: 

Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 rok. Przewodniczący 

zaproponował aby wprowadzić ten punkt w punkcie 3a. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

dodatkowy punkt.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski przedstawił projekt uchwały powiedział, że jest to nowa 

droga serwisowa przebiegająca wzdłuż obwodnicy oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działki ewidencyjne nr 90/4, 94/42, 94/10, 94/12, 197/1 obręb Borowa Góra oraz nr 26/3 

obręb Jadwisin. 

 

Wiceprzewodniczący Józef Lutomirski zapytał czy nie uzasadnione byłoby aby jeden numer 

był dla całej drogi serwisowej od ul. Karolińskiej do ul. Zegrzyńskiej ponieważ stanowi to 

jeden ciąg komunikacyjny  



Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski nie będzie przeszkody aby uchwałą pod ten sam numer 

zaliczyć inną drogę  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, 

Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 430/XLIX/06 Rady 

Miejskiej w Serocku z dnia 14.02.2006 r. zmienionej Uchwałą nr 764/LXXII/2023 z dnia 

27 września 2023r. 

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski przedstawił projekt uchwały. Ulica Cypriana Kamila 

Norwida stanowi drogę publiczną zlokalizowaną na działce nr 19/13 obręb 18 Serock. W 

związku ze zrealizowaną inwestycją drogową na terenie działek nr 19/13 oraz 19/25 obręb 18 

Serock zaistniała konieczność rozszerzenia lokalizacji drogi publicznej ul. Cypriana Kamila 

Norwida w Serocku o działkę 19/25 obręb 18 Serock. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 430/XLIX/06 Rady Miejskiej 

w Serocku z dnia 14.02.2006 r. zmienionej Uchwałą nr 764/LXXII/2023 z dnia 27 września 

2023r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, 

Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

 

 

3a. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 rok. 

 

Kierownik Anna Orłowska przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej za 2023 rok. 

Powiedziała, że rok ubiegły był rokiem gdzie został odnotowany spadek osób korzystających 

ze świadczeń pomocy społecznej, jest to związane ze zwiększeniem dochodów ale również to, 

że kryteria dochodowe zostały zmienione, kryteria dochodowe zmieniają się co trzy lata. Jeśli 

chodzi o program Posiłek w szkole i w domu kryterium dochodowe zostało podniesione do 

200 % co przełożyło się, że nie obserwuje się spadku osób korzystających z tego programu. 



Świadczenia, które są związane z odpłatnością gminy za pobyt mieszkańców w placówkach 

instytucjonalnych, dzieci przebywające w pieczy zastępczej, rodziny zastępcze czy domy 

dziecka, osoby bezdomne przebywające w schroniskach dla bezdomnych czy osoby 

przebywające w domach pomocy społecznej, w tych aspektach z roku na rok jest wzrost jaki 

gmina ponosi za to odpłatność, nawet nie zwiększając liczby osób korzystających, ale kwoty 

są podnoszone, m.in. przez wzrosty energii czy wzrost minimalnego wynagrodzenia.                 

 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 685/LXV/2023 Rady 

Miejskiej w Serocku z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat 

za odbiór odpadów komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz gminy oraz górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

 

Kierownik Mateusz Wyszyński powiedział, że uchwała w tym temacie była podjęta w roku 

ubiegłym, stawki dotyczyły worków i pojemników o pojemności 60, 120, 240 1100 litrów 

ceny były dopasowane do cen obowiązujących na rynku lokalnym poprzez rozeznanie rynku. 

Wojewoda Mazowiecki nie zgodził się z poglądem, że cena za największy pojemnik nie 

rośnie wprost proporcjonalnie do zwiększającej się pojemności. Wojewoda złożył skargę na 

przedmiotową uchwałę, wpłynął w związku z tym wyrok WSA, który stwierdził nieważność 

uchwały w tej części. Przedłożony projekt uchwały zawiera zmianę w tej kwestii. Proponuje 

się za pojemnik segregowanych 1100 litrów 366,40 zł, niesegregowanych 1100 litrów 732,80 

zł.          

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 685/LXV/2023 Rady 

Miejskiej w Serocku z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat za 

odbiór odpadów komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy 

oraz górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, 

Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie 

Miasta i Gminy Serock oraz sezonu kąpielowego. 

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski przedstawił projekt uchwały. Zakres kąpieliska został 

pokazany na mapie, będzie trzech ratowników na zmianie, sezon kąpielowy został określony 



od 22.06 do 1.09.   

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta i 

Gminy Serock oraz sezonu kąpielowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, 

Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

 

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa. 

 

Kierownik Jakub Szymański wyjaśnił, że w marcu w Skubiance właściciel działek przy linii 

brzegowej ogrodził siatka leśną działki, których część mieszkańcy wykorzystywali jako trakt 

pieszy wzdłuż brzegu, sprowokowało to dyskusje na temat własności tych gruntów i 

przeznaczenia ich w miejscowym planie. Jeden z mieszkańców złożył pisemnie wezwanie do 

usunięcia naruszenia prawa w kwestii niezgodności mpzp ze studium. W studium oznaczone 

są jako działki leśne, natomiast Rada Miejska w uchwalonym studium zawarty został zapis 

pozwalający dokonywać przesunięć rozgraniczeń stref w tym studium. Studium jest 

dokumentem ogólnym i sam zakres tego w jaki sposób ono wiąże później organy gminne na 

etapie prac nad mpzp nie może być tak samo stosowany dla każdej gminy. Każde studium jest 

inne, inaczej formułuje problematykę lokalną. Studium gminy Serock ma swoja specyfikę i w 

nim została zapisana taka zasada, że zasięgi stref mogą ulegać przesunięciu bez zmian 

studium czyli może być sytuacja, że na załączniku graficznym działka znajdująca się w jednej 

strefie funkcjonalnej w studium de facto zostaje zakwalifikowana do innej najczęściej 

sąsiadującej z nią strefy i jest to nazwane w studium jako doprecyzowanie, jest w studium 

zapis, że zasięgi poszczególnych terenów należy traktować orientacyjnie jako wytyczne do 

miejscowych planów, zasięgi te mogą być korygowane na potrzeby opracowania planów 

miejscowych. Zapis ten był uznawany dotychczas, jest kilka przypadków w których został 

użyty. Przywołane zostały w odpowiedzi na wezwanie stanowiska orzecznicze, jedno NSA 

drugie Wojewódzkiego Sądu Administracyjny w Krakowie gdzie Sądy mierzyły się z takim 

przypadkiem i honorowały prawo gminy do tego aby we właściwy sobie sposób zrozumiany 

przez siebie formułować zasady sporządzania planów właśnie na łamach studium 

dopuszczając do pewnych możliwości korekt ustaleń studium  na etapie ustalania 

miejscowych planów. Trzeba mieć na względzie że 10- 15 lat temu inaczej sporządzano 

dokumenty planistyczne niż robi się to dzisiaj, rosną oczekiwania społeczne. Okres ważności 

studium dochodzi do końca przestanie ono obowiązywać w grudniu 2025 roku i zostanie 

zastąpiony przez plan ogólny, który będzie bardziej szczegółowym dokumentem, w którym 

sytuacje tego typu nie będą mogły mieć miejsca. Wzywający do usunięcia naruszenia prawa 

powołuje się  jeszcze na zmianę przeznaczenia gruntów leśnych na cele nieleśne i braku 

posiadania zgody na dokonanie zmiany przeznaczenia gruntów leśnych na cele nieleśne na 

etapie prac nad planem miejscowym w stosunku do działek objętych skargą. Taka zgoda była 

posiadana znajduje się w urzędowym archiwum, zgoda uprawniała, to jest istotny wątek w 



trakcie prac nad planem w roku 2014 wcześniej została uzyskana zgodna wszystkich organów 

czyli Marszałka Województwa i Ministra Środowiska w stosunku do lasów stanowiących 

własność Skarbu Państwa na przeznaczenie tych gruntów na cele nieleśne. W ramach 

uszczegółowienia planu miejscowego część z jednego terenu został przeznaczona na drogę 

wewnętrzną i to jest źródło tych wątpliwości wzywającego. Kierownik powiedział, że będzie 

starał się wykazać brak uchybień z tej strony z uwagi na to, że teren drogi wewnętrznej jest 

terenem służebnym wobec terenów zabudowy mieszkaniowej czy zabudowy rekreacyjnej i on 

w sposób naturalny jest wyznaczany w ramach dokonywania odlesienia terenu i mieści się w 

katalogu tej infrastruktury związanej z zabudową.             

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia 

prawa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław 

Winnicki, Krzysztof Zakolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Biliński 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiany gruntów położonych w Serocku. 

 

Kierownik Jakub Szymański przedstawił projekt uchwały, wyjaśnił, że w projekcie proponuje 

się w drodze zamiany czyli zbycie bezprzetargowe na rzecz spółki POLDOM MAZOWSZE 

działek przy ulicy Nasielskiej w okolicach wieży telekomunikacyjnej. Zamiana potrzebna jest 

z uwagi na plan który został uchwalony w roku ubiegłym dla rejonu ulicy Tchorka i wejściu 

w posiadanie części gruntów tworzących przyszły park między ulicą Ogrodowa a ul. Tchorka. 

Grunty które planuje się przejąć do zasobu gminnego będą stanowiły około 1/3 przyszłego 

parku, będą to nieruchomości stanowiące w przyszłości główne elementy tego zespołu zieleni, 

który został zidentyfikowany jako potrzebny w przestrzeni miejskiej w tym rejonie miasta. 

Transakcja zamiany przewiduje zbycie z zasobu gminnego nieruchomości o powierzchni 

1,6029 ha oraz pozyskanie do zasobu gminnego dwóch działek jedna o powierzchni 3665m2 

a druga 6774 m2 w sumie nieco ponad hektar i niespełna 1000 metrów zostanie nabyty w 

drodze zamiany, pozostała powierzchnia, pozostała wartość ma być rozliczona ze spółką w 

formie dopłaty, ta dopłata jest szacowana w oparciu o operaty szacunkowe wartości działek 

gminnych przeznaczonych do zamiany na kwotę  651.162 zł. przewidujemy dopłaty, Spółka 

dopłaci gminie. W ramach rozliczeń przewidziano, jednak nie jest to już objęte zakresem 

uchwały, bo gmina nabyła już własność działek wydzielonych pod drogi gminne, są to działki 

pod poszerzenie ulicy Tchorka, Ogrodowej a także dwie nowe drogi wydzielone zgodnie z 

ustaleniami planu. Grunty drogowe, pozyskane na rzecz gminy mają powierzchnię 6278 m2 i 

po stronie właściciela znajdują się roszczenia odszkodowawcze wobec gminy i planuje się te 

roszczenia odszkodowawcze zaspokoić  korzystając z dopłaty, którą Spółka jest zobowiązana 

wnieść na rzecz gminy, pozwoli to rozliczyć to po około 100 zł za m2 grunty wydzielone pod 

drogi i biorąc pod uwagę stawki odszkodowań jakie są wypłacane w mieście, stawka 100 zł 



nie jest duża. Tą transakcja zostaną wygaszone częściowo roszczenia które powstały w 

związku ze zmianą miejscowego planu, te działania są podejmowane w celu umożliwienia 

uruchomienia budowlanego terenu w części Serocka zlokalizowanej blisko centrum miasta, 

które ze względu na problemy gruntowo wodne do tej pory nie mogły być zagospodarowane.          

Wiceprzewodniczący Józef Lutomirski powiedział, że według niego z uzasadnienia wynika, 

że powierzchnia ponad 1 ha przeznaczona jest na cele publiczne i zgodnie z ustaleniami planu 

zagospodarowania gmina będzie miała obowiązek od właściciela nieruchomości tereny te 

wykupić, czy rozważana była taka sytuacja, żeby grunty nabyć od Spółki, natomiast grunty 

własne sprzedać w drodze przetargu nieograniczonego, pozwoliłoby to uzyskać większą 

kwotę za te grunty.      

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że historycznie te grunty były wystawiane do 

nabycia i nie było wielkiego zainteresowania. Burmistrz zauważył, ze grunty, które gmina 

nabywa położone są w centrum miasta, natomiast te przekazywane położone są w dużo 

dalszej odległości. Zostało dokonana zmiana przeznaczenia gruntów uchwałą i potencjalnie 

właściciel  uzyskiwałby uprawnienia które wynikają z odwrócenia opłaty adiacenckiej, czyli 

teoretycznie mógłby żądać wyrównania wartości którą utracił. W teorii każdy mógłby kupić 

ten grunt i urządzić tam park ale wiadomo, że tylko gmina jest zaineresowana takim 

rozwiązaniem. Możliwe, że gdyby Państwo Radni nie przyjęli dziś tej uchwały i gmina 

wystawiłaby ponownie tę działkę to być może uzyskałaby dużo wyższą cenę za te grunty niż 

pierwotnie zakładano, nie ma jednak żadnej gwarancji że jednocześnie gmina mogłaby 

pozyskać grunty przeznaczone pod park, jednak wyceny mogłyby być podważane, ale też 

trzeba by się liczyć z tym, że ta cena byłaby powiększona o ewentualne odszkodowanie, które 

gmina powinna zapłacić za zmianę statusu gruntów. Burmistrz powiedział, że zweryfikuje się 

to gdy będzie trzeba wykupić pozostałe grunty pod park, który będzie całością, grunty te 

należą do prywatnych osób. 

Radny Krzysztof Bońkowski zapytał kiedy te działki gminne wystawiane były na sprzedaż i 

czy na tym terenie można będzie postawić szeregowce czy plan przewiduje cos innego. A czy 

teren, który gmina chce przejąć jakie miał założenia w planie pierwotnym.  

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że na pierwsze pytanie zostanie przygotowana 

odpowiedź do Sesji.     

Kierownik Jakub Szymański wyjaśnił, że dla działek które stanowią własność gminy plan 

przewiduje usługi turystyczne i zabudowa rekreacyjna, ale dla tego terenu procedowana jest 

zmiana planu, planowana jest korekta dla tego terenu. Dla dziełek które gmina chce przejąć 

jest ustalony plan zabudowy mieszkaniowej.     

Radny Sławomir Osiwała zauważył, że teren który należy do gminy posiada już podział 

działek, który wygląda jak podział pod domy jednorodzinne, spółka która przejmie te grunty 

znana jest z budowania domów jednorodzinnych czy szeregowych. Radny zapytał czy gmina 

będzie odpowiadała za drogę która jest tam wyznaczona, bo inwestor niedługo może zwrócić 

się o modernizacje tej drogi, oświetlenie. Za chwilę po zmianie planu może dokupi dalszą 

część terenu i powstanie osiedle, inwestor sprzeda domy, weźmie pieniądze a gmina zostanie 

z problem wykonania dodatkowych inwestycji. Radny zapytał czy gmina może to w jakiś 

sposób zabezpieczyć.     

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że inwestor aktywnie działa na terenie gminy i jest 

angażowany w budowę i tworzenie infrastruktury w otoczeniu przyszłego parku mając 



świadomość, że w przyszłości gmina będzie angażowana w tym terenie, który jest przy ul. 

Nasielskiej.      

Kierownik Jakub Szymański powiedział, że wydzielona droga będzie do obsługi też części 

nieruchomości które pozostają własnością gminy o wielkości 1,6 ha gruntu, który może być 

zagospodarowany na potrzeby gminne lub w inny sposób spożytkowane.  

Radny Sławomir Czerwiński zapytał czy gmina jest w posiadaniu analizy stawu na tym 

terenie oraz czy prowadzone są rozmowy z właścicielami gruntów jeśli chodzi o nabycie. 

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że z każdym z właścicieli gruntów trzeba usiąść i 

porozmawiać ta uchwała rozpoczyna proces, pokazuje pozostałym właścicielem że gmina jest 

zdeterminowana i negocjacje będą podjęte. Co do pytania o analizę to gmina ma analizę 

hydrologiczną, która narysowała bieg zdarzeń i działań, które gmina powinna podjąć.  

Przewodniczący Mariusz Rosiński powiedział, że tereny między Nasielską, Ogrodową, 

Zakroczymską i obwodnicą, są to tereny na których jest bardzo dużo wody, pierwsze 

działania zostały podjęte w 2020 roku. Ludzie którzy mieszkają po drugiej stronie 

ul.Ogrodowej czyli od strony wschodniej, tam też stoi woda, są tam kałuże i bagna i ci ludzie 

również są zainteresowani żeby podłączyć się do tego sytemu odwodnienia, który został 

zaplanowany.        

Wiceprzewodniczący Marek Biliński powiedział, że inwestowanie tak dużych środków w ten 

teren odbije się kosztem na miejscowościach wiejskich, bo jeśli gmina pozyska środki to musi 

włożyć wkład własny. Radny powiedział, że nie jest przeciwny ale jeżeli gmina zamieni 

tereny i jeszcze będzie w nie inwestować to nie będzie środków na inne inwestycje na 

terenach wiejskich. 

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że dziwi się, że działki, których do tej pory nie 

udało się sprzedać teraz jak jest możliwość ich wymiany budzą kontrowersję. Być może 

wartość działek wzrośnie ale wtedy także wzrośnie wartość działek przy ul.Ogrodowej, 

dlatego nigdy nie będzie takiego stanu, że tam wzrośnie cena a tu zostanie na tym samym 

poziomie i gmina wymieni to z korzyścią. Burmistrz powiedział też, że nie chciałby aby 

dzielić na miasto i wieś, nie wie, ale jest to do policzenia, o ile środków więcej i gdzie zostało 

przeznaczone na inwestycje i działania w terenie poza miejskim a ile zostało przeznaczone na 

miasto Burmistrz nie ma wątpliwości gdzie więcej, i poprosił aby nie dzielić na miasto i wieś. 

Jeśli chodzi o wkład własny Burmistrz powiedział, że we wszystkie inwestycje jest wkład 

własny.  

Radna Bożena Kalinowska zapytała kto będzie utrzymywał kolejny park na terenie gminy, 

jeden który gmina posiada nie jest do końca zadbany, nie są przycinane rośliny, jaki jest więc 

pomysł na zaopiekowanie się parkiem, żeby był wizytówką miasta. 

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że nawet jeśli jest nie do końca zadowolenia ze 

stanu istniejących parków to nie znaczy to, że nie można tworzyć nowych, nawet kosztem 

jakości ich utrzymania. Na dzień dzisiejszy jest za wcześnie aby deklarować, że zostaną 

zatrudnieni nowi pracownicy do obsługi parków.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiany gruntów położonych w Serocku.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Agnieszka Oktaba, 

Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław 

Winnicki, Krzysztof Zakolski 

PRZECIW (1) 

Marek Biliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Włodzimierz Skośkiewicz 

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazwy 

drodze. 

 

Kierownik Jakub Szymański przedstawił projekt uchwały, poinformował, że uchwała ma za 

zadanie sprostowanie uchwały z 28 lutego 2024 roku, gdzie nadano nazwę ul. Pistacjowa, ale 

droga której dotyczyła uchwała przynależy do miejscowości Cupel zgodnie z bazą adresową 

natomiast na terenie obrębu ewidencyjnego Nowa Wieś, jest to sytuacja gdzie na terenie 

jednego obrębu ewidencyjnego występują dwie miejscowości. W trakcie pisania uchwały nie 

zostało to wychwycone i w nazwie uchwały błędnie wpisano miejscowość Nowa Wieś 

podczas gdy droga faktycznie zlokalizowana jest w miejscowości Cupel.      

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki 

NIEOBECNI (3) 

Marek Biliński, Włodzimierz Skośkiewicz, Krzysztof Zakolski 

 

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Serock nazwy ul. ks. Jerzego Popiełuszki. 

 

Kierownik Jakub Szymański na wstępie zaproponował wprowadzenie korekty w docelowej 

nazwie ulicy poprzez dopisanie „Błogosławionego”. Kierownik poinformował, że nazwa 

dotyczy drogi wewnętrznej, położonej w miejscowości Serock, grunt stanowi własność osób 

fizycznych i współwłaściciele zwrócili się z prośbą o nadanie nazwy ul. bł. ks. Jerzego 

Popiełuszki. Nazwa ul. bł. ks. Jerzego Popiełuszki nie występuje na terenie Miasta i Gminy 

Serock.  

Radny Sławomir Czerwiński zwrócił uwagę, że planowana jest kanonizacja ks. Popiełuszki i 

może za chwilę zostanie świętym, wtedy w nazwie ulicy wciąż będzie błogosławiony, w 

związku z tym Radny zaproponował aby nie zmieniać nazwy. 



Burmistrz Artur Borkowski zgodził się z Radnym i wycofał autopoprawkę. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Serock 

nazwy ul. ks. Jerzego Popiełuszki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Lutomirski  

NIEOBECNI (2) 

Marek Biliński, Włodzimierz Skośkiewicz 

 

 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w 

miejscowości Ludwinowo Zegrzyńskie nazwy ul. Krótka. 

 

Kierownik Jakub Szymański przedstawił projekt uchwały, poinformował, że nazwa ul. Krótka 

funkcjonuje już w gminie, w tej dokładnie lokalizacji, jest to droga, która znajduje się na 

granicy dwóch miejscowości, Ludwinowa Zegrzyńskiego i Borowej Góry. Uchwała dotyczy 

ul. Krótkiej w Borowej Górze. Część drogi położona w obrębie Borowa Góra i zabudowa 

zlokalizowana po stronie południowej drogi uregulowana jest w oparciu o uchwałę Nr 

80/XII/99 z dnia 24 kwietnia 1999 r. W celu zapewnienia ładu przestrzennego oraz 

uporządkowania numeracji budynków w miejscowości Ludwinowo Zegrzyńskie, zasadne 

jest, aby zabudowa zlokalizowana po północnej stronie tejże drogi posiadała numerację od tej 

samej ulicy.    

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Ludwinowo Zegrzyńskie nazwy ul. Krótka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Agnieszka Oktaba, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz 

Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Osiwała 

NIEOBECNI (3) 

Marek Biliński, Józef Lutomirski , Włodzimierz Skośkiewicz 

 

 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w 



miejscowości Szadki nazwy ul. Spółdzielcza. 

 

Kierownik Jakub Szymański przedstawił projekt uchwały, poinformował, że w związku z 

koniecznością nadania numeracji porządkowej, Urząd Miasta i Gminy Serock, wystąpił do 

właścicieli działek zlokalizowanych wzdłuż drogi gminnej z prośbą o wyrażenie opinii w 

sprawie nadania zaproponowanej nazwy: ul. Spółdzielcza. Rzeczona propozycja wywodzi się 

z umiejscowionej dawniej na pobliskim terenie Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej. Droga 

jest własnością gminy dlatego nie ma konieczności  uzyskiwania zgody właścicieli 

nieruchomości przyległych, jednak trzech z pięciu właścicieli działek zlokalizowanych w 

sąsiedztwie przedmiotowej drogi wyraziło zgodę na nadanie drodze nazwy ul. Spółdzielcza. 

Pozostali właściciele nie wyrazili opinii w przedmiotowej sprawie, co według pisma wskazuje 

na akceptację zaproponowanej nazwy.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Szadki 

nazwy ul. Spółdzielcza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (3) 

Marek Biliński, Józef Lutomirski , Włodzimierz Skośkiewicz 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego przysługującego strażakom ratownikom oraz kandydatom na strażaka 

ratownika jednostek ochotniczej straży pożarnej z terenu Miasta i Gminy Serock, 

którzy uczestniczyli w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub 

ćwiczeniu. 

 

Burmistrz Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały, poinformował że uchwała dotyczy 

ustalenia wysokości ekwiwalentu należnego strażakom ratownikom ochotniczej straży 

pożarnej. Uchwała  podejmowana jest co dwa lata, w stosunku do obecnie obowiązującej 

uchwały wprowadzona zostaje jedna modyfikacja, która znajduje się w § 1 pkt 3 za 

uczestnictwo w działaniach, o których mowa wart. 3 pkt 7 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o 

ochotniczych strażach pożarnych w wysokości 5,00 zł brutto, pozostałe zapisy nie zostały 

zmodyfikowane. Burmistrz poinformował, ze zapisy były porównywane z dwoma sąsiednimi 

gminami, w gminie Wieliszew nie ma zmian w zakresie stawek, w gminie Nieporęt stawka 

została podniesiona do 25 zł. 

Radny Krzysztof Bońkowski powiedział, że według niego stawka powinna zależeć od 

średniego wynagrodzenia, które cały czas rośnie. Radny poprosił o przeanalizowanie czy 

udałoby się podwyższyć tę stawkę.    

Radny Sławomir Czerwiński powiedział, że w ustawie o osp jest napisane, że Rada Miejska 

musi zająć się tematem raz na dwa lata, Radny powiedział, że podziela co powiedział Radny 

Bońkowski odnośnie wysokości ekwiwalentu. Radny zdaje sobie sprawę, że nie jest to 

obojętne dla budżetu ale może warto byłoby przeanalizować wysokość stawki.   



Radny Sławomir Osiwała podzielił zdanie przedmówców o przeanalizowaniu podwyższenia 

stawki, powiedział, że ostatnio też nie była ona zmieniana.  

Przewodniczący Mariusz Rosiński poprosił aby rozważyć podniesienie wysokości stawek i 

przyjrzeć się wskaźnikowi inflacyjnemu.      

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

przysługującego strażakom ratownikom oraz kandydatom na strażaka ratownika jednostek 

ochotniczej straży pożarnej z terenu Miasta i Gminy Serock, którzy uczestniczyli w 

działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef 

Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Bońkowski 

NIEOBECNI (2) 

Marek Biliński, Włodzimierz Skośkiewicz 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji dla Powiatu Legionowskiego w 2024 roku. 

 

Burmistrz Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały, poinformował że pomoc finansowa 

udzielona Powiatowi Legionowskiemu dotyczy dofinansowania działalności Legionowskiego 

Stowarzyszenia „Amicus” św. Rity w zakresie prowadzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej  

dla 5 osób niepełnosprawnych z terenu miasta i gminy Serock. Miasto i Gmina planuje 

przekazać Powiatowi pomoc finansową w wysokości 10.000 zł na ten cel. 

Radny Krzysztof Bońkowski zapytał jak wygląda warsztat czy jest to jednorazowy warsztat 

czy cykl warsztatów. 

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że nie ma takiej informacji, zajęcia są całoroczne, 

ale jeśli chodzi szczegóły ilość godzin to jest do ustalenia.  

Kierownik OPS Anna Orłowska  dodała, że Warsztaty Terapii Zajęciowej są to zajęcia 

cykliczne i odbywają się one codziennie.    

Radny Sławomir Czerwiński poprosił o rozwinięcie skrótu który pojawił się w uzasadnieniu, 

w treści uchwały jest pełna nazwa. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

dla Powiatu Legionowskiego w 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Marek Biliński, Włodzimierz Skośkiewicz 

 

 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

 

Burmistrz Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały, poinformował że dotyczy on 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z WFOŚ w kwocie 650 tys. zł. na zakup 

wielofunkcyjnego sprzętu, zamiatarki drogowej z funkcją mycia na mokro na potrzeby gminy 

Serock. Na ten cel gmina otrzymała dofinansowanie w kwocie 200 tys. zł. z Urzędu 

Marszałkowskiego. Cały osprzęt kosztuje 850 tys. zł. i nie mając innych możliwości gmina 

sięga po pożyczkę.       

Skarbnik Monika Karpińska dodała, że spłata rat pożyczki następować będzie w latach 2025-

2029.  

Dyrektor Mirosław Smutkiewicz dodał, że sprzęt oprócz funkcji zmiatania będzie miał 

również nakładkę do zimowego utrzymania, do koszenia oraz do zbierania liści. Chodzi o 

zasadę żeby urządzenie działało przez 12 miesięcy.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Marek Biliński, Włodzimierz Skośkiewicz 

 

 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Serock na lata 2024 – 2045. 

 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 

i Gminy Serock w 2024 roku. 

Skarbnik Monika Karpińska przedstawiła projektu uchwał. Po stronie dochodowej zostanie 

wprowadzona dotacja, którą gmina otrzymała z budżetu Województwa Mazowieckiego w 

ramach zadania – Mazowsze dla straży pożarnych w kwocie 40 tys. zł. z przeznaczeniem na 



modernizację budynku OSP w Gąsiorowie. Ponadto również od Marszałka pozyskano 

dofinansowanie do wymiany pieców w kwocie 200 tys. zł. Wprowadzono dochody w kwocie 

800 tys. zł. zapis związany jest z przedstawioną już uchwałą o zamianie gruntów. Gmina 

otrzymała środki w ramach grantu unijnego na realizację działań związanych z projektem 

„Kultura Europejska: Wszyscy różni – wszyscy równi”  w wysokości 124.857 zł. Jeśli chodzi 

o stronę wydatkową zabezpieczone zostają środki dla ZOSiP na wykonanie osłon okiennych 

w Przedszkolu w Serocku, obsługę prawną, zakup komputerów i programów dla nowo 

utworzonej jednostki Żłobka, a zakup komputera stacjonarnego, laptopa i drukarki. Dla OPS 

asygnowane są środki na pokrycie zwiększonych kosztów zgodnie ze zmienionymi 

przepisami w lutym dotyczących odpisu na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

Zwiększa się wydatki dotyczące wkładu własnego do programu dożywiania. W zeszłym roku 

Wojewoda wyraził zgodę na wkład własny gminy w wysokości 20% kosztów, w tym roku 

gmina nie otrzymała takiej pozytywnej decyzji i zgodnie z przepisami gmina musi 

zabezpieczyć 40%. Zabezpieczono dotacje dla przedszkola Magiczny Las, które po raz 

pierwszy przyjmuje do swojej placówki dzieci niepełnosprawne. Zabezpieczono kwotę 25 tys. 

zł. na rejsy katamaranami. Szereg zmian dotyczących inwestycji na łączna kwotę 243 tys. zł. 

Po stronie wydatkowej wprowadza się też dotację które gmina otrzymała. Po stronie 

wydatkowej pojawia się 1.400.000 zł na wykup gruntów i wypłatę odszkodowań. Strona 

dochodowa zwiększa się o 1.193.000 zł, natomiast strona wydatkowa o 2.983.000 zł. 

Powoduje to że deficyt zwiększa się 1.790.718 zł. i zostanie pokryty wolnymi środkami które 

gmina zrealizowała w latach ubiegłych. WPF został dostosowany do zmian w budżecie oraz 

zmian wprowadzonych zarządzeniem.   

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Serock na lata 2024 – 2045.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Marek Biliński, Włodzimierz Skośkiewicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 



NIEOBECNI (2) 

Marek Biliński, Włodzimierz Skośkiewicz 

 

 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Miasta i 

Gminy Serock”. 

 

Burmistrz Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały, zaproponował przyznanie Medalu 

za zasługi dla Pani Anny Brzezińskiej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Miasta i Gminy 

Serock”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Marek Biliński, Włodzimierz Skośkiewicz 

 

 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Miasta i 

Gminy Serock”. 

 

Burmistrz Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały, zaproponował przyznanie Medalu 

za zasługi dla Pani Anny Nałęcz. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Miasta i Gminy 

Serock”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Marek Biliński, Włodzimierz Skośkiewicz 

 

 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Miasta i 

Gminy Serock”. 

 



Burmistrz Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały, zaproponował przyznanie Medalu 

za zasługi dla Pana Michała Prószyńskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Miasta i Gminy 

Serock”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Marek Biliński, Włodzimierz Skośkiewicz 

 

 

20. Przyjęcie protokołów. 

 

Protokoły zostały przyjęte bez uwag. 

 

 

21. Sprawy różne. 

Radny Sławomir Czerwiński zgłosił, że przy ul. 3 Maja zapada się kostka.  

Radny Krzysztof Bońkowski zapytał czy da radę zrobić coś z wałami przy ul. Jaśminowej.  

 

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że faktycznie strona, która została wezwana nie 

odpowiedziała, Burmistrz powiedział, że ponowi działanie. 

Kierownik Mateusz Wyszyński dodał, że jeśli chodzi o ponowienie działań to należy wszcząć 

postępowanie administracyjne. 

 

22. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Serocku 

Mariusz Rosiński  

 

Przygotowała: Patrycja Seroka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


